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Dlaczego zieleń, która została zasiana i posadzona przez wykonawcę na rewitalizowanych 
podwórkach nie była pielęgnowana przez UM wskutek czego około 1/3 żywopłotów została 
zagłuszona przez trawę i chwasty a Kwietna Łąka zamiast kwiatów zarosła chwastami i trawą. 
W związku z tym, czy UM na wiosnę dosadzi brakujące żywopłoty i posieje Kwietne Łąki oraz czy 
odpowiednie służby bedą się zajmowały ich pielęgnacją?
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